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IIF Operatív Bizottság (OB) elnöke, FT titkára 
IIF Koordinációs Iroda vezetője

Biszterszky Elemér, illetve Hámory József egyéb elfoglaltsága miatt az ülésről 
kimentését kérte, távollétében az MKM-et Németh Vilmos OB tag, az OTKA-t 
Horányi Özséb OB tag képviselte.

Geleji Frigyes üdvözölte a megjelenteket, és ismertette a napirendet, melyet az FT 
egyhangúlag elfogadott.

1./ Az IIF Program 1991-93 záródokumentuma

Az FT az ülésre beterjesztett, az IIF Program 1991-93 szakaszának 
záródokumentumát megvitatta, és az anyagban foglaltakat megfelelőnek és 
kielégítőnek tartotta. Az FT Elnöke a minden részletre kiterjedő dokumentum 
készítőinek köszönetét fejezte ki.

Keviczky László javasolta, hogy készüljön egy rövid (20-30 oldalas) 
összefoglaló magyar és angol nyelven, amely alkalmas arra, hogy mind 
hazai, mind nemzetközi fórumokon a Program elért eredményeiről 
tájékoztatást lehessen adni.

Az 1991-93 szakasz maradványának felhasználását illetően az FT egyetértett 
azzal, hogy az 1994-es programszakasz amúgy is csökkentett forrással induló 
megvalósítását egészítse ki ez az összeg.

2.1 Az 1994 évi részletes terv.

Bakonyi Péter ismertette az Operatív Bizottság javaslatát az 1994 évi IIF 
Program tervezetéről. Kiemelte, hogy a terv alapvetően a Program által 
létrehozott hálózati infrastruktúra alapműködését finanszírozza. Lényeges 
fejlesztési tételként szerepel a tervben további intézmények hálózati
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bekapcsolása, a HBONE bővítése, valamint a hálózati végpontok 
infrastruktúrájának fejlesztése ún. alpkonfígurációk pályázati úton történő 
telepítésével.

Keviczky László javasolta, hogy a multimédia fejlesztési fejezet pályázati úton 
kerüljön felhasználásra, különös tekintettel arra, hogy a közelmúltban a 
felsőoktatási intézményekhez nagyszámú multimédia eszköz került különféle 
forrásból, és ezek alkalmazásba vitele koordináltan és komoly 
odafigyeléssel kell történjen.
Javasolta továbbá, hogy a Program operatív vezetése vegye fel a kapcsolatot a 
kiépítés alatt lévő kormányzati informatikai rendszer szervezetével.
Felhívta a figyelmet, hogy a nem kutatási-oktatási szféra kérdéskörét is 
célszerű lenne a program keretei között napirendre venni.

Bakonyi Péter válaszában tájékoztatást adott arról, hogy a kormányzati 
informatikai rendszer tárcaközi bizottságában szakértőként a munkában részt 
vesz, de hasznosnak tartaná, ha az FT Elnöke az ILF Program és a kormányzati 
rendszer koordinációjának kérdéskörével államtitkári szinten konzultációt 
folytatna.
A nem kutatási-oktatási szféra bevonása a programba megfelelő 
peremfeltételekkel a kidolgozandó Nemzeti Információs Infrastruktúra 
Fejlesztési Program (NIIF) keretében megvalósítható lesz. Ennek első lépését 
már kezdeményezte a program operatív vezetése: a MAT AV-val egy 
együttműködés kialakítása az új technológiák professzionális bevezetésére, a 
programban kísérleti jelleggel már működő rendszerek know-how szintű 
átadása révén.

Keviczky László két kérdést fogalmazott meg:

- a program eddigi adatbázisépítési pályázatainak keretében épült 
rendszerek on-line szolgáltatása/elérhetősége/karbantartása miért kap 
rendszeres kritikát;

- a jónak mondható európai hálózati kapcsolatokon túl az NSFnet-tel 
illetve az alakulóban lévő amerikai nemzeti programokkal van e az IIF 
programnak tervezett, vagy már kialakított kapcsolata ?

Az IIFKI vezetője az adatbázis kérdésre válaszolva ismertette e témában az IIF 
Alkalmazói Tanácsának állásfoglalását, miszerint felismerve, hogy a felvetésben 
szereplő kritikák jogasak, a már a jelenleg futó pályázatnál is, de különösen az 
ez évben kiírandó pályázatnál az eddigi szolgáltatási/karbantartási tevékenység 
értékelésének tapasztalatait a kiírásnál a leghatározottabban figyelembe 
vettük/vesszük.

Bakonyi Péter az amerikai együttműködéssel kapcsolatos kérdésre tájékoztatta 
az FT-t, hogy a budapesti NATO konferencián alkalma volt az amerikai 
nemzeti program egyik kezdeményezőjével Windsurf úrral találkoznia, ahol 
megfogalmazódott, hogy a nemzeti informatikai programoknak egy 
szövetségét lenne célszerű létrehozni. A hivatalos kapcsolatfelvételre az OB 
Elnöke javasolta, hogy az MTA tegye meg az indító lépéseket.
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Keviczky László felkérte Bakonyi Pétert, hogy a fenti kapcsolatán keresztül 
hivatalosan kezdeményezze egy felsőszintű, az együttműködést előkészítő 
konzultáció létrehozását.

A Felügyelő Tanács az 1994 évi IIF Programtervet a hozzászólásokkal és a 
kiegészítő észrevételekkel együtt egyhangúlag jóváhagyta.

3 ./ Pályázati kiírások.

Bakonyi Péter ismertette az Alkalmazói Tanács és a Műszaki Tanács 
előterjesztésében az Operatív Bizottság javaslatát a 30,-MFt-os IIF UNIX-os 
alapkonfigurációk pályázati kiírását illetően, valamint a FEFA Bizottság által az 
IIF Programmal koordinált és szakmai vonatkozásokban annak keretében 
(pályáztatás/ értékelés, szállítói tenderezés) kiírandó, azonos célú pályázati 
kiírásának lebonyolítási rendjét.

A Felügyelő Tanács az előterjesztett pályázati felhívást egyhangúlag jóvágyta 
azzal, hogy az IIF Pályázat lebonyolítása az IIF szokásos rendjében történjen, a 
FEFA-IIF pályázat viszont a FEFA előírásainak betartásával és annak döntési 
hatáskörében történjen. A pályázat eredményét az IIF körben a korábbiaknak 
megfelelően nyilvánossá kell tenni.

Az FT elhatározta, hogy a pályázati értékelést követően sajtótájékoztatót tart.

4 . Egyebek

Bakonyi Péter tájékoztatást adott a HUNGARNET Egyesület Közgyűléséről, 
az alapszabály-módosításról, valamint az új 13 tagúra bővített Elnökség 
megválasztásáról, valamint az az Elnökség alakuló üléséről amely Elnököt - 
Zombory László - és Ügyvezető Elnököt -Bakonyi Péter - választott. Mind az 
Elnökség, mind az Elnök és Ügyvezető Elnök megválasztása egyszerű többségi 
titkos szavazással történt.

A tájékoztatást az FT egyhangúlag tudomásul vette.

Budapest, 1994. szeptember 21.

Az emlékeztetőt összeállította: Nagy Miklós, IIF Koordinációs Iroda


